
S FEBRUARSKE SEJE OBČINSKE SKUPŠČINE

Novost: zvezna
delegata o resoluciji

V začetku februarja so zase-
dali zbori bežigrajske občin-
ske skupščine. Dnevni red si-
cer ni bil obsežen in zahteven,
za delegate pa je bilo srečanje
kljub temu zanimivo. Pred za-
sedanji zborov so prisluhnili
delegatoma v zboru republik
in pokrajin v skupščini SFRJ -
Silvi Bauman Čenčič in Miranu
Mejaku, Ki sta zbrane seznani-
la z nekaterimi bistvenimi zna-
čilnostml letožnje resolucije o
družbenoekonomskem razvo-
ju Jugoslavije in o nekaterih
značilnostih razvoja zunanje
ekonomskega sistema. Na to
skupno poslušanje so bili po-
vabljeni tudi nekateri direktorji
delovnih organizacij. Predsed-
stvo skupŠČine je želelo, naj bi
se informacija posredovala
Čimširšemu krogu, da bi pred-
stavljala eno od osnov za na-
daljnje delo skupščine, na pri-
mer, kot je dejal predsednik
občinske skupščine Andrej
Kumar, tudi za razpravo o iz-
vozni usmeritvi bežigrajskega
gospodarstva. ki je napoveda-
na za naslednje zasedanje
skupščine 3. marca.

Ker je težko govoriti o reso-
luci|i mesec dni za tem, ko je
bila sprejeta. Silva Bauman
ČenCiČ ni povzemala njene
vsebine. Opredelila pa jo je kot
dokument, ki določa, kaj, kdo
in kdaj ter v kakšni smen mora
delati, da bi počasi začeli ne-
gativne trende gospodarjenja
obračati na bol|e in da bi vsaj
delno zajezili inflacijo. V nada-
Ijevanju je navedla nekatere že
sprejete ukrepe in določene
naloge na posameznih po-
membnrh delih gospodarsiva,
ki bi po oceni naše delegacije
morali pomenili začetek izbolj-

šanja splošnega gospodarske-
ga položaja. Prvo takšno po-
dročje je, kot je dejala delegat-
ka, področje proizvodnje. Kaj
posebej novega v zvezi s proiz-
vodnjo v resoluciji ni. Gre za
različne vrste vzpodbud, za
boljše izkoriščanje kapacitet,
bolj smotrno izrabo delovnih,
znanstvenjh in naravnth dano-
sti, za podporo ekonomske po-
litike tistim organizacijam
združenega dela, ki imajo
zdravo in perspektivno ter eko-
nomsko utemeljeno podlago

SPV spet
začel z
delom

Občinski svet za preventivo
in vzgojo v cestnem prometu
bo spet pričel z delom. Januar-
ja je izvršni svet na svoji seji
ponovno sprejel sklep o njego-
vi uslanovitvi.

Med pomembnejšimi nalo-
gami, s katerimi se bo ukvarja-
to 30 njegovih članov, ki so
delegirani iz različnih organov
in organizacij občine, so: var-
nosl cestnega prometa za Be-
žigradom, pospeSevanje pro-
metne vzgoje, izobrazbe in eti-
ke udeležencev v prometu,
strokovna pomoč vrtcem in
kraievnim skupnosttm ter
predlaganje ukrepov za večjo
varnost na cesti.

Za predsednika sveta je bil
imenovan Izlok Beslič, filan iz-
vršnega sveta in sekretar Se-
kretariata za Ijudsko obrambo,
za tajnico pa Sonja Fojkar.

za razvoj in seveda izvoz ter za
podporo prestrukturiranju go-
spodarstva posebej v industri-
ji, kmetijstvu. tijrizmu, prome-
tu in drobnem gospodarstvu.

Zato velja vrsta ukrepov v le-
tošnji resoluciji prav spodbuja-
nju razvoja teh področij, za ka-
tera smo v preteklosti premalo
storili. Občine, med njimi tudi
bežigrajska, lahko veliko pri-
pomorejo na primer k razvoju
in razširjanju drobnega gospo-
darstva, saj je prav v njihovi
pristojnosti zagotavljanje pro-
storskih in komunalnih mož-
nosti in raznih olajšav pri vla-
ganju občanov in združenega
dela v drobno gospodarstvo.

0 drugem za naše gospo-
darstvo pomembnem podroČ-
ju - ekonomskih odnosih s tu-
jino in o tekoči ekonomski po-
litiki pa je spregovoril zvezni
delegat Miran Mejak. Čepravje
novi devizni zakon povzročil
precej negodovanja in nezado-
voljstva v organizacijah zdru-
ženega dela, je iluzorno priča-
kovati, kot je dejal delegat, da
bi se vrnrli na stare razmere.

Edini izhod iz položaja pred-
slavlja uveljavitev realnega te-
čaja dinarja v ekonomskih od-
nosih s tujino na podlagi po-
nudbe in povpraševanja na de-
viznem trgu. Za to se zavzema
tudi slovenska delegacija v
zveznem zboru. Kljub vsem te-
žavam pa nas tahko preveva
tudi kanček optimizma, je de-
ja! delegat. Po ocenah Medna-
rodnega denarnega fonda je
ieni naša država zmanjšala
stopnjo zadolženosti in pove-
čala družbeni bruto proizvod
za 4 odstotke.

V razpravi k tej tematiki je
predsednik OK SZDL Vlado
Barabaš, ki opravlja tudi dolž-
nost člana skupine delegatov
za zbor občin republiške
skupščine, pohvalno ocenil to-
kratno metodo dela občinske
skupščine, saj omogoča in za-
golavlja prepotreben pretok
informacij tudi z višje na nižjo
raven, ki je v delegatskem si-
stemu sicer prešibak. Morda bi
bilo smotmo, kot je razmišljal,
tovrsten pristop uvesti kot sta-
len način dela, da bi bili sezna-
njeni z vsem, kar neposredno
vpliva na gospodarjenje v vseh
okoljih Ob koncu lanskega le-
ta je republiški izvršni svet pri-
pravil informacijo o novostih v
vrsti sistemskih zakonov. Vla-
do Barabaš je predlagal, da bi
občinska skupščina posredo-
vala to gradivo vsem temeljnim
delegatskim okoljem še pred
obravnavo na zasedanjih zbo-
rov republiške skupščine. Te-
mo o izvajanju sistemskih za-
konov pa naj bi uvrstili tudi na
naslednje skupščinsko zase-
danje 3. marca.


